
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DEL DISTRICTE MARÍTIM DEL GRAU
CELEBRADA EL VINT-I-CINC DE JUNY DE DOS MIL TRETZE.

En el Saló de sessions de la Tinència d’Alcaldia del Grau de Castelló, sent les dènou trenta, de
la vesprada del dia vint-i-cinc de juny de dos mil tretze, i sota la presidència del SENYOR
GONZALO ROMERO CASAÑA, es reunixen els/les senyors/es:  

SRA. MARTA GALLÉN PERIS PRESIDENTA CONSELL
SR. GONZALO ROMERO CASAÑA VICEPRESIDENT CONSELL

SR. JOAN MORALES IBÁÑEZ VEÍ PSOE
SRA. ROSA MARIA PEÑA INSA REPRESENTANT PP

SRA. Mª. ELISA GONZÁLEZ SANCHO VEÍ  ALCALDIA
SR. VICENTE AYZA DEL SEÑOR AV PAL BLANC

SRA ALÍCIA BRANCAL MAS REPRESENTANT BLOC
SR. PASCUAL MARTÍ FORNER AC MAR I VENT

SR. ANTONIO PALOMARES UTRERA AV LA MARJALERIA
SR. CLEMENTE MIRÓ PONS AV PINAR

SR. JOSÉ CARLOS MAS AV MERIDIÀ
SR. MANUEL FERRARA PORTOLÉS AV CAMÍ FONDO

SR. CARLOS MÉNDEZ TOSCA REPRESENTANT PP
SR. JOSÉ VTE GARCIA RAMBLA AV GOLF AZAHAR

SR. XAVIER DEL SENYOR REPRESENTANT EUA

a  fi  de  constituir  el  Consell  del  Districte  Marítim  del  Grau,  actuant  com a  secretari,  el
funcionari, Juan Jose Pallarés García, per delegació expressa del secretari.

Van excusar la seua no assistència:

SRA RAQUEL ROQUE BELLOVÍ UNIÓ MUSICAL DEL GRAU
SR. JORGE BEGUES LIROLA AV PLANA ANTRILLES

SRA. ARANTXA CANO GONZÁLEZ AMPA LA MARINA
SRA. LUISA MARI SALVADOR ALBIOL VEÍ ALCALDIA

SRA. CARMEN SANTAMARIA REPRESENTANT PSOE

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR SI ESCAU

La presidenta declara oberta la sessió i dóna lectura a l’acta de la sessió anterior. 

Com que no es presenta cap objecció, els assistents declaren l’acta aprovada.

2.- INFORME DE LA TINENT D’ALCALDE.

La Sra. Gallén va dir que el tècnic que havia de vindre a informar sobre els accessos
ferroviaris estava malalt.

El Sr. Ferrara va dir que la sèquia de Rafalafena no es neteja.

La Sra. Gallén va contestar dient que el problema de brutícia d'aquesta sèquia no era
per falta de neteja, sinó per altres motius.



El Sr. Ferrara va dir que quan plou, es produïxen emissions d’aigües fecals per part de
la depuradora.

Va contestar la Sra. Gallén dient que no tenia constància d’això, però que ho parlaria
amb els responsables.

3.- NOMINACIÓ ENTRADORS

Es  dóna  compte  als  membres  assistents  dels  noms  sol·licitats  pels  veïns  per  als
entradors de la zona de la “Marjaleria” que no tenen cartells indicatius, concretament:

a) Entrador  “Vent de Gregal”, a un entrador ubicat al camí d'Antrilles, amb
accés per eixe mateix camí.
b) Camí  “Extramurs Ponent núm. 2”,  a un entrador ubicat al carrer de la
Sardina i  amb accés per eixe mateix carrer.

S’aproven per unanimitat.

4.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Del Señor sol·licita la correcció del llibre de “Festes de Sant Pere 2013”, ja que
hi ha moltes faltes d’ortografia.

La Sra. Gallén va dir que el llibre estava realitzat per la Comissió de Festes Sant Pere,
que era una associació cultural sense finalitat lucrativa i privada, per la qual cosa, el Consell de
Districte podia fer-los arribar les critiques que es consideren oportunes, però no obligar-los a
corregir les errades del llibre.

La  Sra. Miralles va comentar que la persona que ho realitza té molta voluntat però que
no té els coneixements suficients, i que una de les dificultats amb què es troba la Comissió de
Festes és que no té traductor. A més, va afegir que l’Ajuntament no ha intervingut per a res en
la confecció del llibre.

El  Sr. Del Señor va preguntar per la situació dels autobusos (trajecte, horaris, etc.),
quan entre en funcionament el TRAM.

La  Sra.  Gallén  va  contestar  dient  que  les  línies  de  l’autobús  per  l'avinguda  dels
Germans Bou seguirien com fins ara, i les de Benicàssim, igual.

La Sra. Miralles  va suggerir la possibilitat d’allargar l’horari dels autobusos.

La  Sra.  Gallén  va  contestar  que  ja  s’han  realitzat  tot  tipus  de  proves,  però  sense
resultat, ja que no s’utilitza.

El Sr. del Señor  va comentar que s’havia anunciat el tancament de centres de salut a
les vesprades, incloent-hi el del Grau.

La Sra. Gallén va dir que els centres de salut no són competència de l’Ajuntament, però
que s’informaria sobre el tema.

El Sr. Del Señor va preguntar pel Pla d’Emergències del Serrallo.

La Sra. Gallén va dir que intentaria que els tècnics vingueren a explicar-los-el.



La Sra.  Brancal  va dir  que el  seu Grup va sol·licitar  ja  en el  Ple  que es fera  una
exposició sobre el Pla.

La Sra. Gallén va explicar que ja al seu dia es va informar per escrit als veïns,  però
que parlaria amb el regidor de Seguretat perquè aquest passara a explicar-ho.

La Sra. Brancal va informar que el problema del semàfor situat a l’avinguda de Serrano
Lloberes, cantó amb carrer de Juan Sebastián Elcano.

La Sra. Gallén  li va dir que els tècnics ja li han donat una solució.

L  Sr.  Jose  Carlos  Mas  es  queixa  que  anaven  a  llevar  el  transport  escolar  de  la
Marjaleria.

La Sra. Gallén va contestar dient que no se suprimiria el transport escolar dels alumnes
ja matriculats que assistiren al col·legi a Castelló, però que no se sabia encara el que passaria
amb els alumnes de primer any.

El Sr. Palomares va comentar que ell volia fer una petició sobre el transport escolar,
però que el regidor de l’àrea li va dir que no es preocupara, que no hi hauria cap problema.

El Sr. Morales va informar que havia vist restes de palmeres en diversos punts del
Grau. També va comentar que enfront de l’Hotel Turcosa s’havien pintat unes quantes places
de minusvàlids, però que la vorera no tenia rampa. Va afegir que en la zona portuària hi havia
molts rails del tren que havien de ser reparats, i que al costat deel Mini Golf hi havia un arbre
caigut.

La Sra. Brancal va preguntar si la Vila Taurina passava alguna inspecció de seguretat, i
que quants dies costava muntar-la i desmuntar-la.

La presidenta va contestar que,  en efecte, hi  ha un control tècnic de seguretat.  Va
afegir que el muntatge costava 15 dies i el desmuntatge, 7 dies.

El Sr. Miró va informar que a la rotonda del camí del Serradal hi ha una obra a la qual
els xiquets accedixen, la qual cosa és un perill.

Va contestar la Sra. Gallén dient que s’informarien sobre la identitat del propietari per a
tractar de solucionar-ho.

El Sr. Ayza va preguntar sobre la fumigació dels mosquits.

El Sr. Romero li va informar que hi ha una empresa que s’encarrega d’això.

El Sr. Ayza va comentar que a la platja hi ha una zona que fa mala olor des de fa 15
dies.

El Sr. del Señor va dir que l’oficina del Patronat de  Columbretes portava 5 mesos
tancada i que per a la bandera blava era preceptiu donar xarrades de medi ambient.

Va contestar el Sr. Romero que l’oficina anava a obrir-se novament durant els pròxims
dies.

La Sra. Miralles va comentar que el Saló d’Actes del CC “La Marina” no està preparat
per a fer obres de teatre, pel fet que falten mitjans. Va preguntar si els operaris de brigades no
podien realitzar una tarima i tindre-la emmagatzemada per a  quan actuara la coral.



Va contestar la Sra. Gallén dient que fins ara no s’havia rebut cap tipus de petició dels
grups que utilitzen aquestes instal·lacions, però que si algú indicava les correccions que calia
realitzar s’intentaria solucionar el problema. Quant a la tarima de la Coral, va indicar a la Sra.
Miralles que facilitara les mesures de la tarima i que parlaria amb les Brigades.

La Sra. Brancal va dir que que els llums s’instal·len de forma provisional i és perillosa la
seua situació.

Va  contestar  la  Sra.  Gallén  dient  que  aquests  llums  s’instal·len  només  en  casos
puntuals.

I com que no hi havia més assumptes a tractar, es va alçar la sessió, sent les vint-i-una
trenta hores del dia de la data, de la qual es va estendre la present acta que firma amb mi el
secretari.


